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Z A P I S N I K  

Sa 29. sjednice Upravnog odbora STSCG održane 6. juna 2019. 
godine  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

Podgorica 6. juna 2019. godine  

 

 

 

 



STSCG  
Upravni odbor  
Br: 01- 
Podgorica, 6. jun 2019. godine 
 
Sjednici prisustvuju: Ratko Dedić, Milan Bojanić, Vesko Petričević, Ranko Boca, 
Nenad Raičević, Rodoljub Ćorić, Branko Cubović - članovi Upravnog odbora i 
Sunčica Rogić, sekretar STSCG. 
 
Odsustvuju: Jovica Franeta, Ratko Bataković 
 
Sjednicom je predsjedavao Ratko Dedić, predsjednik STSCG.  
 
Za ovu sjednicu utvrđen je sljedeći  
 
 

D N E V N I  R E D  
 
 

1. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice 
2. Donošenje odluke o učešću stranaca u Super ligi 
3. Odluka o raspodjeli sredstava za pomoć klubovima 
4. Verifikacija procedure organizacije takmičenja i linija komunikacije 
5. Predlog za nominovanje predstavnika u komisijama BTTU 
6. Predlog za proširenje Super lige 
7. Organizacija Trofeja Podgorice 
8. Pitanja i predlozi 

 
1. 
 

Zapisnik sa prethodne sjednice usvojen je jednoglasno, uz manje izmjene. 

2. 

Nakon upoznavanja članova Upravnog odbora sa mišljenjem Stručnog savjeta po 
pitanju učešća stranaca u Super ligi i nakon diskusije, predsjednik Upravnog odbora, 
Ratko Dedić, dao je predlog da za sezonu 2019/20 može nastupati samo jedan 
stranac, te da za narednu sezonu – 2020/21, broj stranaca koji mogu nastupati za 
crnogorski klub bude dva. S tim u vezi, stranici moraju odigrati 70% mečeva u ligi, 
kako bi stekli pravo na učešće u play off-u. Dodatno, crnogorski državljani koji imaju 
dvojnu registraciju, moraju odigrati 50% mečeva u ligi, da bi stekli pravo učešća u 
play off-u. Nakon parcijalnog glasanja po ovom predlogu, ovaj predlog je usvojen. 

Po ovom pitanju članovi Upravnog odbora glasali su na sledeći način: 



a) dozvoliti učešće samo jednog stranca: 

Za – V. Petričević, R. Boca, R. Ćorić, R: Dedić, B. Cubović 

Protiv – M. Bojanić  

b) stranac sa dvojnom registracijom mora odigrati 70% mečeva u ligi, kako bi stekao 
pravo nastupa u play off-u: 

Za – jednoglasno 

c) crnogorski državljanin mora odigrati 70% mečeva u ligi, kako bi stekao pravo 
nastupa u play off-u: 

Za – V. Petričević, M. Bojanić 

Protiv - R. Boca, R. Ćorić, R: Dedić, B. Cubović 

d) crnogorski državljanin mora odigrati 50% mečeva u ligi, kako bi stekao pravo 
nastupa u play off-u: 

Za - R. Boca, R. Ćorić, R: Dedić, B. Cubović 

Protiv - V. Petričević, M. Bojanić 

3. 

Povodom pitanja raspodjele sredstava za pomoć klubovima, na predlog 
potpredsjednika STSCG, Milana Bojanića, UO je zadužio Sekretara da do naredne 
sjednice, na kreiranom spisku igrača koji su nastupali u dosadašnjem dijelu sezone, 
umjesto unificiranog koeficijenta „1“ za sve igrače, dodijeli igračima koji su nastupali u 
Super ligi koeficijent „1.5“ (uključujući i žensku seniorsku ligu).  

Nakon ovog postupka, ukupna sredstva podijeliće se sa brojem aktivnih igrača, što 
će se množiti sa koeficijentom igrača po klubovima. Na ovaj način utvrdiće se iznos 
sredstava za pomoć klubovima, od 10.000 eura koje je, za ovu svrhu, opredijelilo 
Ministarstvo sporta i mladih. 

4. 

Procedura za organizaciju takmičenja i linija komunikacije je verifikovana. 
 

5. 
 

Upravni odbor će nominovati sledeća lica za komisije Balkanske stonoteniske unije: 
 
Komisija za razvoj – R. Boca 
Sudijska komisija – N. Raičević 
Tehnička komisija – R. Ćorić 



Marketing komisija – S. Rogić 
Paraolimpijska komisija – D. Bašanović 
 

6. 
 

Nakon diskusije o predlogu STK Boka o proširenju Super lige, Upravni odbor je 
jednoglasno odbio ovaj predlog. Super ligu će naredne sezone činiti šest klubova. 

Po pitanju organizacije Super lige za narednu sezonu, Upravni odbor je glasao za 
predlog organizacije Super lige po turnusima (sistem dvokola), na sledeći način: 

Za – R. Ćorić, R. Boca, B. Cubović, R. Dedić 

Protiv – V. Petričević, M. Bojanić  

7. 

Upravni odbor je u načelu prihvatio organizaciju Trofeja Podgorice za dan prije 
Balkanskog prvenstva u organizaciji STSCG. S tim u vezi, UO je zadužio N. 
Raičevića da pripremi troškovnik i finansijski plan organizacije Trofeja Podgorice za 
narednu sjednicu. 

 
8. 

Povodom pitanja Odluke o obeštećenju, UO je zaključio da Odluka koja je važila za 
prethodnu godinu, ostaje u istom tekstu, izuzev vrijednosti koeficijenta, koji se sa 1€ 
smanjuje na 0,30€. 

Za narednu sezonu Savez se odriče dijela obeštećenja za prelazak igrača u drugi 
klub. 

 

Sjednica je trajala od 12 do 14 časova. 

 

 
SEKRETAR STSCG           PREDSJEDNIK STSCG  

    Sunčica Rogić                  Ratko Dedić  


